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W załączeniu przekazuję kserokopię wniosku radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie koszenia boisk oraz innych gminnych terenów zielonych.
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WNIOSKI! INTERPELACJEIZAPYTANIA RADNEGO

Imię i nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz

W sprawie: koszenia boisk oraz innych gminnych terenów zielonych

Zwracam się z wnioskiem o przeanalizowanie możliwości koszenia boisk trawiastych

na terenie gminy Mosina oraz miejsc pokrytych trawą przy boiskach wielofunkcyjnych,

w regularnych odstępach czasu. Z moich obserwacji, jak i spostrzeżeń pracowników Zakładu

Usług Komunalnych w Mosinie wynika, że optymalny odstęp między koszeniami powinien

wynosić dwa tygodnie. Oczywiście trzeba też brać pod uwagę ekstrema pogodowe.

Ustalenie harmonogramu koszeń pozwoli unikać nadmiernego przerostu trawy i wykonywania

nadmiaru pracy.
Proponuję obliczenie ilości roboczogodzin potrzebnych do skoszenia trawy przy optymalnej

wysokości, na konkretnym obiekcie i ustalenie stawki za roboczo godzinę z ZUK.

W mojej ocenie poprawi to nie tylko estetykę boisk, ale i ekonomię.

Podobne rozwiązania można by wprowadzić także w odniesieniu do koszenia pozostałych

terenów publicznych.
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